
 
 

 Vergadering : NBWB      

 d.d.               : 9 oktober 2019 
 Agendapunt : 11 

 
 
Onderwerp  : VERSLAG vergadering Bestuur NBWB d.d. 21 juni 2019 

 

Plaats    : Waterschap Aa en Maas, ‘s-Hertogenbosch  
  

Aanwezig   : Aa en Maas: de heren L. Verheijen (voorzitter) 
     De Dommel: de heer E. de Ridder, mevrouw M. Ruijs en mevrouw A. Dekker  

     (secretaris-penningmeester)        
     Brabantse Delta: de heer K.J. de Vet, mevrouw C. Franssen en de heer A. Meuleman 

     NBWB: de heer T. Boer, adjunct-secretaris 

     Verslag: mevrouw J. van Dommelen  
 

Afwezig   : Aa en Maas: de heren E. de Groot en P. Sennema 
   Brabantse Delta: de heer N. Mureau 

   Rivierenland: de heren C. Verdaas en H. Driessen 

 
 

Agendapunt 1. Opening en vaststelling agenda 

Voorstel: De agenda vast te stellen. 

Besluit/opmerking: De heer Verheijen opent de vergadering om 13.30 uur en heet allen welkom. 
Waterschap Rivierenland is niet vertegenwoordigd vanwege de eerste vergadering 

van het AB in de nieuwe bestuursperiode die gelijktijdig plaatsvindt. Spreker 

constateert dat de offerte van de Nederlandse School voor Openbaar Bestuur (NSOB) 
voor de toekomstverkenning van de waterschappen nog niet voor de 

bestuursvergadering is geagendeerd. 
Mevrouw Dekker antwoordt hierop dat de aanvankelijke offerte is bijgesteld. De 

bijgestelde offerte is echter nog niet ontvangen. Spreekster licht toe dat het al eerder 

met de bestuurders bilateraal besproken totaalbedrag van € 45.000 is gehandhaafd.  
Hierop wordt afgesproken dat de kosten van het NSOB via de eigen begrotingen van 

de waterschappen, via de gebruikelijke verdeelsleutel met Rivierenland, worden 
verrekend. De NBWB mandateert mevrouw Dekker om de offerte van de NSOB 

namens de NBWB verder af te handelen.  

  

 MEDEDELINGEN 

 

 TER BESLUITVORMING 

 

Agendapunt 2. Acties wisseling voorzitter en secretaris-penningmeester NBWB 

Bijlage:            Covernotitie inclusief bijlagen 

Voorstel: 1. De heer De Vet en de heer Meuleman als resp. voorzitter en 
secretaris/penningmeester van de NBWB te benoemen voor de periode van 1 juli 

2019 t/m 30 april 2021 (huidige bestuursperiode); 

2. Het vervangingsschema voor voorzitter en secretaris/penningmeester van de 
NBWB voor de huidige situatie vast te stellen, dan wel eventuele aanpassingen 

voor te stellen; 
3. Kennis te nemen van het overzicht van overleggen binnen NBWB-verband en van 

NBWB met externe partijen (bijlage 1);  

4. In het overzicht van deelname  aan externe overleggen door individuele 
waterschapbestuurders en hun plaatsvervangers namens de NBWB (bijlage 2) 

aan te geven wie vanuit de NBWB als plaatsvervanger fungeert voor het 
Bestuurlijk Platform Omgevingsrecht en wie als vaste deelnemer wordt 

voorgedragen om zitting te nemen in het bestuur van de Fauna Beheereenheid 

(FBE); 
5. Met de toevoeging van de plaatsvervanger voor het BPO en de vaste deelnemer 

in het bestuur van de FBE dit overzicht (bijlage 2) eveneens vast te stellen, dan 
wel nadere aanpassingen door te voeren. 

Besluit/opmerking: De heer Verheijen merkt op met de heer De Vet te hebben gesproken over de termijn 
waarop de rol van voorzitter en secretaris naar Waterschap Brabantse Delta resp. de 

heren De Vet en Meuleman en stelt voor deze rollen vanaf 1 september 2019 over te 
dragen. Aldus wordt besloten. Het overzicht van overleggen binnen NBWB-verband 

met externe partijen (bijlage 1) wordt hierop aangepast. Op de vraag waarom de van 
voorzitter en secretaris/penningmeester van de NBWB t/m 30 april 2021 worden 

benoemd, wordt geantwoord dat in de statuten van de NBWB is vastgelegd dat het 
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bestuur voor een periode van 4 jaar wordt gekozen. In de NBWB-vergadering op 4 

juni 2019 is het bestuur akkoord gegaan met roulatie van het voorzitterschap van de 

NBWB door uit te gaan van een bestuurswisseling per 1 januari 2016 voor de toen 
lopende bestuursperiode t/m april 2017. Hierdoor loopt de huidige bestuursperiode 

t/m 30 april 2021.  
 

Ten aanzien van het overzicht overleggen individuele waterschapsbestuurders 

namens de NBWB wordt het volgende afgesproken: 
 Begeleidingsgroep project Brood en Spelen komt te vervallen 

 Bestuurlijk Platform Omgevingsrecht; de heer De Ridder wordt plaatsvervanger; 
 Taskforce ondermijnende criminaliteit; het is goed als de heer De Ridder vanaf 

eind 2019/begin 2020 het vaste deelnemerschap van de heer De Vet overneemt. 
Voor nu fungeert hij als plaatsvervanger; 

 Het is de vraag of het tripartiete-overleg DAW nog bestaat. Afgesproken wordt 

dat dit wordt nagegaan en voor het overleg NBWB/ZLTO op 11 december 2019 
wordt geagendeerd; 

 Bestuur Fauna Beheer Eenheid: mevrouw Ruijs meldt zich aan als vaste 
deelnemer.1  

 

NBWB stemt in met het voorstel met dien verstande dat de rol van voorzitter en 
secretaris vanaf 1 september 2019 door resp. de heren De Vet en Meuleman wordt 

overgenomen. Het overzicht van overleggen binnen NBWB-verband en van NBWB 
met externe partijen (bijlage 1) wordt hierop aangepast. Het overzicht van deelname  

aan externe overleggen door individuele waterschapbestuurders en hun 
plaatsvervangers namens de NBWB (bijlage 2) wordt eveneens aangepast. Deze 

bijlagen worden ter vaststelling geagendeerd voor de volgende bestuursvergadering 

op 9 oktober 2019. 

 
Agendapunt 3. Lange termijn kalender 2019 e.v. 

Bijlage:           3A 

                      3B 

Covernotitie 

Lange termijn kalender 

Voorstel: 1. In te stemmen met de lange termijn kalender van de NBWB inclusief de 

samenhang en de planning.  

Besluit/opmerking: Mevrouw Franssen constateert dat de komende periode speciaal aandacht wordt 
gevraagd voor de borging van Ruimtelijke Adaptatie in, onder meer, de 

Omgevingsverordening, de waterschapsverordening en de WBP’s. Spreekster merkt 

op in de NBWB-vergadering op 6 december 2018 aandacht te hebben gevraagd voor 
de zogenaamde ‘Roadmap’ voor de ontwikkeling van een (gemeenschappelijke) 

waterschapsverordening, waarin onder meer bestuurlijke en beleidsinhoudelijke 
vraagstellingen in kaart worden gebracht en de suggestie te hebben gedaan deze 

voor een volgende bestuursvergadering te agenderen.  

Mevrouw Ruijs merkt op dat er in de Roadmap nog wel aspecten bevat die nog 
verder moeten worden besproken en worden uitgewerkt. 

De heer Verheijen hecht er wel belang aan dat de Roadmap voor de 
Waterschapsverordening ook in lijn is met de Omgevingsvisie/Omgevingsverordening 

en acht het goed dit ook met GS af te stemmen. Daarnaast wijst spreker op de ter 
inzage legging van de provinciale interim Omgevingsverordening en merkt op dat 

Waterschap Aa en Maas hier een zienswijze op heeft ingediend. 

Mevrouw Dekker geeft hierop aan dat Waterschap De Dommel eveneens een 
zienswijze heeft ingediend.  

De heer De Vet merkt op dat Waterschap Brabantse Delta heeft besloten geen 
zienswijze in te dienen.2 

De heer Verheijen verzoekt de heer Boer de ingediende zienswijze op de interim 

Omgevingsverordening vóór het overleg NBWB/GS aan het bestuur door te sturen.  
Ten aanzien van de leerstoel Natuurbeschermings- en Waterrecht licht de heer De 

Vet toe een overleg te hebben gehad met de leerstoelhouder de heer Bastmeijer en 
de heer Baan van Brabants Landschap. Spreker merkt op dat Brabants Landschap er 

belang aan hecht dat de waterschappen bij de leerstoel betrokken blijven, maar dat 
de opbrengst van de leerstoel voor de waterschappen beperkt is. Indien de 

waterschappen behoefte hebben aan nader wetenschappelijk onderzoek van een 

bepaald thema, kan ook een andere hoogleraar hiervoor worden benaderd.  
De heer Verheijen ondersteunt deze lijn en acht het ook goed om andere 

perspectieven te verkennen om wetenschappelijk onderzoek te laten uitvoeren. 
De heer De Ridder geeft hierop aan dat door de huidige toekomstverkenning van de 

waterschappen het accent mogelijk verschuift en dat de verkenning wellicht 

academische vragen met zich mee brengt, waarvoor wetenschappelijk onderzoek of 

                                                 
1 Dit punt is ook in het DB van Waterschap De Dommel besproken, waarbij is besloten dat de heer Tholen het bestuurlijke 
aanspreekpunt voor de FBE wordt.  
2 Uit navraag is gebleken dat Waterschap Rivierenland ook geen zienswijze heeft ingediend. 
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advies in een andere discipline gewenst is. Dit kan dan desgewenst via een (andere) 

leerstoel of via uitbesteding van een opdracht anderszins. 

De heer Boer licht toe dat een voorstel voor het al dan niet continueren van de 
leerstoel Natuurbeschermings- en Waterrecht voor de bestuursvergadering op 9 

oktober 2019 wordt geagendeerd. In november 2018 heeft de heer Glas overleg 
gevoerd met de heer Bastmeijer, waarbij is aangegeven dat de waterschappen de 

opbrengst van de leerstoel beperkt achten. Hierop is afgesproken dat de heer 

Bastmeijer de Maatschappelijke Adviesraad bijeen roept om een evaluatie te laten 
uitvoeren. De Adviesraad is nog niet bij elkaar geweest.  

De heer De Vet doet hierop de suggestie ook bij de Maatschappelijke Adviesraad aan 
te geven dat het accent op basis van de toekomstverkenning van de waterschappen 

mogelijk kan verschuiven, waardoor deelname aan de leerstoel, mede door de 
geringe opbrengst, niet langer voor de hand ligt. 

De heer Verheijen acht het goed om in het overleg NBWB/GS op 26 juni 2019 bij de 

gedeputeerde te polsen welk belang GS hecht aan de leerstoel.  
 

NBWB stemt in met de lange termijn kalender van de NBWB inclusief de samenhang 
en de planning. 

 
Agendapunt 4. Van Gogh Nationaal Park 

Bijlage:           4A 

                      4B 
                      4C 

                      4D 
                      4E 

Covernotitie 

Tijdlijn proces Van Gogh Nationaal Park 
Concept brochure Van Gogh Nationaal Park 

Begroting en dekking Van Gogh Nationaal Park i.o. 
Sheets verschil en samenloop Van Gogh Nationaal Park – Landschapstriënnale 2020 

Voorstel: 1. Kennis nemen van de ontwikkelingen rond het Van Gogh National Park 
2. Instemmen met het voorstel voor de financiële bijdrage door de waterschappen 

(onder voorbehoud van instemming door de afzonderlijke DB’s) 

Besluit/opmerking: De heer De Ridder heeft op 20 juni 2019 deelgenomen aan de vergadering van de 

stuurgroep Van Gogh Nationaal Park en geeft een toelichting op het verloop van het 
overleg. Om de aanvraag voor het Van Gogh Nationaal Park voor te bereiden is een 

samenwerkingsovereenkomst (SOK) en een financiële investering nodig. De SOK is 
inmiddels in voorbereiding en partijen worden benaderd om een financiële bijdrage te 

leveren. Ten aanzien van de SOK is het nog wel de vraag wat de governance van het 
Van Gogh Nationaal Park zal zijn, daar het afhankelijk is van de juridische uitwerking 

of besluitvorming door het DB of door het AB plaatsvindt. In juli 2019 volgt een 

go/no go moment. In de stuurgroep is aangegeven de financiering met vertrouwen 
tegemoet te zien. Mede daar de stuurgroep heeft afgesproken de gemeenten te 

benaderen via de subregionale overleggen Het Groene Woud, Hart van Brabant, 
Stedelijk Gebied Eindhoven en BrabantStad, is in het overleg van de stuurgroep ook 

gesproken over de bestuurlijke constellatie. 

De heer De Vet merkt op dat gedeputeerde Van Merriënboer recent ook een aantal 
bestuurders heeft uitgenodigd. Daarnaast geeft spreker aan dat aanvankelijk slechts 

een klein deel van het beheergebied van Waterschap Brabantse Delta in het Van 
Gogh Nationaal Park lag, maar dat daar inmiddels de regio Breda/Zundert/Etten-Leur 

aan is toegevoegd. In dit kader is hij ook door wethouder De Beer benaderd, die 
heeft aangegeven dat de gemeente Breda belangstelling heeft een bijdrage te 

leveren aan het Van Gogh Nationaal Park. De toevoeging van de regio 

Breda/Zundert/Etten-Leur maakt eventuele participatie van Waterschap Brabantse 
Delta wel interessanter en spreker is benieuwd hoe de gedeputeerde tegen de 

oprichting van het Van Gogh Nationaal Park aankijkt. 
De heer Verheijen merkt op dat de waterschappen nu moeten bepalen of zij een 

bijdrage willen leveren aan het Van Gogh Nationaal Park. Het DB van Waterschap Aa 

en Maas heeft aangegeven wel te willen participeren, zowel in financiële zin als door 
het antemeren van projecten met betrokken partijen. Spreker licht toe dat de 

Landschapstriënnale 2020 aanvankelijk in de oprichting van het Van Gogh Nationaal 
Park was geïntegreerd. Met name doordat de Landschapstriënnale een landelijk 

bestuur heeft waarin landschapsarchitecten zitting nemen, zijn deze twee zaken 
losgekoppeld. Bij de provincie is gedeputeerde Van Merriënboer portefeuillehouder 

voor de Landschapstriënnale en gedeputeerde Grasshof voor het Van Gogh Nationaal 

Park.  
Mevrouw Ruijs vraagt zich af hoe de lange termijn van het Van Gogh Nationaal Park 

kan worden geduid en acht het goed de ontwikkelingen rond het Van Gogh Nationaal 
Park goed te volgen en te agenderen.  

 

NBWB neemt kennis van de ontwikkelingen rond het Van Gogh Nationaal Park. 
Waterschap Brabantse Delta bespreekt eventuele cofinanciering van het Van Gogh 

Nationaal Park nog nader met het DB en AB. 
In het overleg NBWB/GS op 26 juni 2019 wordt aandacht gevraagd voor de 

governance van het Van Gogh Nationaal Park.  
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Afgesproken wordt dat de duiding van het Van Gogh Nationaal Park voor de lange 

termijn goed wordt gevolgd en wordt geagendeerd.  

 
Agendapunt 5. Routegids Landschapstriënnale 2020 

Bijlage:            Covernotitie 

Voorstel: 1. Kennis nemen van de ontwikkelingen rond de Landschapstriënnale 2020 
2. Instemmen met het voorstel voor de financiële bijdrage door de waterschappen 

(onder voorbehoud van instemming door de afzonderlijke DB’s). 

Besluit/opmerking: Dit punt is ook besproken bij agendapunt 4. 

 
NBWB stemt in met het voorstel.  

 
 OPINIEREND 

 
Agendapunt 6. Voorbespreking vergadering NBWB + GS d.d. 26 juni 2019 

Bijlage: Vergaderstukken overleg  

Voorstel: De agenda/stukken voor het overleg met GS d.d. 26 juni 2019 te bespreken. 

Besluit/opmerking: Daar naast gedeputeerde Grashoff ook gedeputeerde Van Merriënboer bij het overleg 
NBWB/GS aansluit voor de bespreking van de Landschapstriënnale 2020 doet de heer 

De Vet de suggestie eveneens gedeputeerde Spierings uit te nodigen voor de 

ontwikkeling van de RES. Spreker licht toe dat de voortgang van de RES in West-
Brabant zich, in goede samenwerking met de provincie, ontwikkelt, waarbij er 

inmiddels ook een potentiekaart aquathermie voor West-Brabant is opgesteld. Daar 
de diverse beleidsaspecten, zoals de aanpak van energietransitie of klimaatadaptatie, 

bij de provincie bij verschillende portefeuillehouders zijn belegd en hierdoor het risico 

op verkokering bestaat, acht spreker het goed de provincie voor de nieuwe 
bestuursperiode aandacht te vragen om verkokering bij de aanpak van de RES-en 

zoveel mogelijk tegen te gaan. 
De heer Verheijen geeft hierop aan dat de voortgang van de RES-en in West-Brabant 

anders verloopt dan in Noordoost en Zuidoost Brabant, mede daar het proces in de 
regio erg complex is. Spreker merkt op dat er samen met de provincie 

ontwikkeldagen worden georganiseerd, maar dat er nog geen gezamenlijke agenda 

is. Hij acht het op dit moment nog wat prematuur om gedeputeerde Spierings voor 
NBWB/GS uit te nodigen. Het voornemen gedeputeerde Spierings een keer voor 

NBWB/GS uit te nodigen kan wel in het overleg met GS op 26 juni 2019 worden 
gemeld. Daarnaast acht spreker het goed de voortgang van de RES-en in de 

gebieden in Brabant meer concreet voor de volgende bestuursvergadering van de 

NBWB op 9 oktober 2019 te agenderen. Aldus wordt afgesproken. 
 

Op de vraag van de heer Verheijen of en in hoeverre het goed is de (planning van 
de) opstelling van de nieuwe WBP’s van de waterschappen ook bij de provincie onder 

de aandacht te brengen, antwoordt de heer Boer dat de planningen voor de 
uitwerking van de provinciale programma’s en de uitwerking van de WBP’s niet gelijk 

lopen. 

Mede daar de opstelling van de WBP’s ook sterk raakt aan de provinciale plannen, 
acht mevrouw Dekker het goed in NBWB/GS hier wel aandacht te vragen.  

 
Daar provincie en waterschappen, in gezamenlijke afstemming, een project voor de 

Dutch Design Week in 2017 hebben ingebracht, licht de heer Verheijen toe dat 

Waterschap Aa en Maas ambtelijk belangstelling heeft aangeven voor de Dutch 
Design Week 2019 wederom een project aan te melden. 

Mevrouw Dekker geeft hierop aan dat dit idee ook ambtelijk bij Waterschap De 
Dommel leeft.  

Daar projecten voor de Dutch Design Week tijdig moeten worden aangemeld, 
verzoekt de heer Verheijen de heer Boer de ambitie en ideeën bij de waterschappen 

te inventariseren en dit in een A4 tijdens de netwerkdag op 4 september 2019 met 

het bestuur van de NBWB te delen. Daarnaast acht spreker het goed gedeputeerden 
Grashof en Bergsma een keer voor een excursie uit te nodigen en vraagt aandacht 

voor de Statendag op 28 juni 2019, waar over het PAS- en mestdossier wordt 
gesproken.  

 

Samenvattend worden de volgende onderwerpen en aandachtspunten voor NBWB/GS 
op 26 juni 2019 genoemd: 

 Bestuursakkoorden waterschap en Provincie (reeds geagendeerd) 
 Landschapstriënnale en (governance van het) Van Gogh Nationaal Park (reeds 

geagendeerd) 
 Melding toekomstverkenning door de waterschappen; de provincie wordt 

benaderd voor een interview  

 Melden terughoudendheid waterschappen voor continuering leerstoel 



-5- 

Natuurbeschermings- en Waterrecht 

 Aandacht vragen dat de Roadmap voor de Waterschapsverordening ook in lijn is 

met de Omgevingsvisie/Omgevingsverordening 
 Stand van zaken/zienswijzen Omgevingsverordening 

 Aandacht vragen voor planningen uitwerking WBP’s en provinciale programma’s  
 Overweging waterschappen om project aan te melden voor de Dutch Design 

Week 2019 

 Breed Bestuurlijk Grondwateroverleg (factsheets) 
 Energievraagstuk; uitnodigen gedeputeerde Spiering voor een volgende overleg 

NBWB/GS 
 Klimaatconferentie 27 juni 2019  

 Statendag 28 juni 2019  (PAS- en mestverwerkingsdossier) 

 
 TER KENNISNAME 

 
 VASTE AGENDAPUNTEN 

 

Agendapunt 7. Voortgang Regionale Energiestrategieën (RES)  

Bijlage:           7A 

                      7B 
                      7C 

Covernotitie 

Discussienotitie strategie RES-en Brabant  
Voortgangsrapportage RES-en Brabant  

Voorstel: 1. Kennis te nemen van de voortgangsrapportage van de RES-en Brabant.  
2. Kennis te nemen van de discussienotitie Strategie RES-en Brabant.  

Besluit/opmerking: NBWB neemt kennis van de voortgangsrapportage van de RES-en Brabant en de 
discussienota Strategie RES-en Brabant.  

 

Agendapunt 8. Verslag vorige vergadering bestuur NBWB d.d. 13 maart 2019 

Bijlage: Verslag vergadering 

Voorstel: Het verslag en de besluitenlijst vaststellen en de actielijst actualiseren. 

Besluit/opmerking: Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

Agendapunt 9. Actualiteiten/terugkoppeling uit overleg  

Bijlage: Geen; actualiteiten worden mondeling gewisseld 

Voorstel: Met elkaar van gedachten wisselen. 

Besluit/opmerking: De heer De Vet merkt op dat het belastingdossier op 14 juni 2019 in de 
Ledenvergadering van de Unie van Waterschappen is besproken. Daar het merendeel 

van de waterschappen de eerdere voorstellen van de Commissie Aanpassing 
Belastingstelsel (CAB) niet ondersteunen, heeft het Uniebestuur toegezegd een nieuw 

procesvoorstel op te stellen. Spreker merkt op dat Waterschap Brabantse Delta het 

voorstel van de CAB niet ondersteunt. 
De heer Verheijen geeft hierop aan dat Waterschap Aa en Maas het voorstel van de 

CAB ook niet ondersteunt.  
De heer De Ridder licht toe dat dit voor Waterschap De Dommel ook geldt. 

  

Agendapunt 10.  Rondvraag/sluiting 

Bijlage: Geen 

Besluit/opmerking: De heer De Vet merkt op dat er een afscheidsreceptie voor gedeputeerde Van den 

Hout is georganiseerd, maar vraagt daarnaast of het gebruikelijk is dat de 
waterschappen hem bijvoorbeeld aanvullend ook een keer voor een lunch uitnodigen.  

De heer Verheijen geeft hierop aan dat dit vanuit NBWB-verband niet gebruikelijk is 

en ziet dit, mede gezien de link met het Natuurnetwerk Brabant, dan meer als een 
initiatief van de Manifestpartners. Spreker neemt contact op met de heer Baan van 

Brabants Landschap om te bezien of een dergelijk initiatief gebruikelijk is.  

 
JvD / 24 juni 2019 
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ACTIELIJST NBWB, behorende bij verslag Bestuur NBWB d.d. 21 juni 2019   

(Grijze actiepunten zijn afgehandeld en worden voor de volgende vergadering verwijderd). 
 

 
Nr.  Actie nav Verg. Actor Termijn/stand van zaken  

1.  De heer Boer/de werkgroep communicatie worden 
verzocht eventuele mogelijkheden voor 
relatiegeschenken van de NBWB te volgen en hierover, 
indien aan de orde, een voorstel te doen. 

9-3-18 
a.p. 4 

T. Boer/ 
Wg comm 

Mogelijk relatiegeschenk:  
Geactualiseerde bekenatlas 
(zie NBWB 9-6-17 a.p. 2).  
T. Boer/E. de Groot volgen 
de actualisatie hiervan. 

2.  Leerstoel Natuurbeschermings-en waterrecht 
 Voorstel voor het al dan niet continueren van de 

leerstoel agenderen. 
 De heer Verheijen neemt contact op met de heer 

Baan over het al dan niet continueren van de 
leerstoel. 

10-10-2018 
a.p. 3 
 
 
13-3-2019 
a.p. 9 

J. Jansen/ 
D. Boland/ 
P. de Rooij 
 
L. Verheijen 
 

Op agenda NBWB 9-10-2019 
 

3.  Naar aanleiding van het verslag toezichtgesprekken 
2018: de gewenste toezichtrol voor Noord-Brabant 
inzichtelijk maken (incl. diversiteit tussen provincies en 
verschillende vormen van (financieel) toezicht) en 
agenderen voor de bestuursvergadering NBWB. Daarna 
wordt bezien of een nader voorstel voor NBWB/GS 
wordt geagendeerd (na de verkiezingen en formatie 
GS). 

6-12-2018 
a.p. 5 

T. Boer/ 
A. Dekker 

Interbestuurlijk toezicht op 
agenda NBWB 9-10-2019 

4.  De overzichten van overleggen binnen NBWB-verband 
en van NBWB met externe partijen en  van deelname  
aan externe overleggen door individuele 
waterschapbestuurders actualiseren en voor vaststelling 
agenderen. 

26-6-2019 
a.p. 2 

T. Boer/ 
Secr. 

Op agenda NBWB 9-10-2019 

5.  De voortgang van de RES-en in de diverse gebieden in 
Brabant inzichtelijk maken. 

26-6-2019 
a.p. 6 

Ws’n Wordt geagendeerd voor 
NBWB/GS in december 2020 
(in aanwezigheid van 
gedeputeerde Spiering) 

 
(aangepast: 30 september 2019) 
 


